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Góra Kalwaria, 28.11.2018 r.  

 

 

PROTOKÓŁ NR 2/2018  

z II SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 28 listopada 2018 r.  

 

II sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze Kalwarii, 

przy ul. Porucznika Jana Białka  9. 

 

 

Punkt 1 - Otwarcie II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 1500 otworzył II sesję Rady Miejskiej. 

Poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk, zaś nagrania obrad będą udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Ponadto poinformował o konieczności stosowania 

zasad wynikających z przepisów o ochronie danych osobowych.  

Następnie na podstawie podpisanej przez radnych listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

W załączeniu: lista obecności radnych stanowiąca załącznik nr 1 do protokołu; lista obecności 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy stanowiąca załącznik 

nr 2 do protokołu; lista obecności gości stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący powitał radnych Rady Miejskiej, burmistrza Pana Arkadiusza Strzyżewskiego, 

zastępcę burmistrza Pana Mateusza Baja, pracowników urzędu gminy, pracowników gminnych 

jednostek organizacyjnych oraz pozostałych gości.  

Przewodniczący poinformował następnie, że ponieważ jest to pierwsza sesja z wykorzystaniem 

systemu eSesja, zgłaszane wnioski rada będzie głosować poprzez podniesienie ręki, zaś 

głosowanie nad projektami uchwał odbędzie się za pomocą systemu. 

 

Punkt 2 - Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy 

o samorządzie gminnym (wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria Arkadiusza 

Strzyżewskiego z dnia 26.11.2018 r. został dołączony do protokołu, załącznik nr 4). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita przedstawił porządek obrad stanowiący załącznik 

nr 5 do protokołu.  

Do porządku obrad zostały zgłoszone następujące propozycje zmian:  

Radny Piotr Walczak zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt 2a: Zmiana sposobu 

głosowania w systemie eSesja, aby wyniki głosowania były widoczne w trakcie głosowania. 

Wnioskodawca sesji burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wyraził zgodę na wprowadzenie zmian do 

porządku obrad. Burmistrz kontynuując zgłosił autopoprawkę do treści punktów tj. projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej oraz to projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji polegającą na zastąpieniu słowa 

„wiceprzewodniczący” słowami „zastępca przewodniczącego” w tytułach oraz w treści uchwał. 

Ponadto zgłosił poprawki do treści projektu uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu 

osobowego Komisji Prezydialnej, polegające na dodaniu w § 1.1. ppkt 9) „przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji”, wykreśleniu § 2 oraz zmianie oznaczenia § 3 na § 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra 
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Walczaka o uzupełnienie porządku obrad. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

 za   12  

 przeciw   9  

 wstrzymało się    0 

Porządek obrad został uzupełniony o punkt 2a. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

2a. Zmiana sposobu głosowania w systemie eSesja, aby wyniki głosowania były widoczne 

w trakcie głosowania. 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków i składów osobowych 4 komisji 

stałych. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej.  

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu osobowego Komisji 

Prezydialnej. 

9. Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych położonych 

w Górze Kalwarii, stanowiących własność Gminy Góra Kalwaria, na rzecz 

dotychczasowych najemców. 

11. Zamknięcie II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Punkt 2a - Zmiana sposobu głosowania w systemie eSesja, aby wyniki głosowania były 

widoczne w trakcie głosowania. 

Zgodnie z przyjętym przez Radę Miejską wnioskiem wyniki głosowania w systemie eSesja będą 

widoczne w trakcie głosowania. 

 

Punkt 3 - Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków i składów osobowych 

4 komisji stałych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że zgodnie z § 33 statutu Gminy Góra 

Kalwaria Rada Miejska powołuje Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

pięć komisji stałych: 

1) Komisję Prezydialną, 

2) Komisję Finansów i Rozwoju,  

3) Komisję Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego, 

4) Komisję Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, 

5) Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu.  

Kontynuując zaproponował, w oparciu o analizę zgłoszeń radnych do poszczególnych komisji, 

aby skład komisji wynosił w przypadku: 

1) Komisji Finansów i Rozwoju - 5 osób, 

2) Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego - 5 osób,  

3) Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu - 5 osób  

4) Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu - 5 osób.  
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Następnie zapytał, czy są inne propozycje. 

Radna Czesława Książek zgłosiła wniosek, aby Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 

liczyła 6 członków. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa wyraziła poparcie dla wniosku radej Czesławy Książek.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek radnej Czesławy Książek pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

 za    9 

 przeciw  11  

 wstrzymało się    0 

Przewodniczący rady nie brał udziału w głosowaniu. 

Rada Miejska wniosek odrzuciła. 

Następnie przewodniczący poprosił o zgłaszanie się chętnych osób do poszczególnych komisji.  

Do Komisji Finansów i Rozwoju zgłosili się radni: 

1) Monika Bolek, 

2) Urszula Wroniewicz, 

3) Teresa Jędral, 

4) Beata Mika, 

5) Piotr Walczak. 

Do Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego zgłosili się radni: 

1) Teresa Jędral, 

2) Rozalia Zdulska, 

3) Iwona Szymańska, 

4) Zenon Nadstawny, 

5) Jacek Gliński, 

6) Szymon Krupa. 

W związku ze zgłoszeniem większej liczby niż ustalona przewodniczący poddał zgłoszone 

kandydatury pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

1) za kandydaturą Teresy Jędral opowiedziało się 16 radnych, 

2) za kandydaturą Rozalii Zdulskiej opowiedziało się 20 radnych, 

3) za kandydaturą Iwony Szymańskiej opowiedziało się 15 radnych, 

4) za kandydaturą Zenona Nadstawnego opowiedziało się 18 radnych, 

5) za kandydaturą Jacka Glińskiego opowiedziało się 7 radnych, 

6) za kandydaturą Szymona Krupy opowiedziało się 16 radnych.  

Skład osobowy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego ustalony w wyniku 

głosowania: 

1) Teresa Jędral, 

2) Rozalia Zdulska, 

3) Iwona Szymańska, 

4) Zenon Nadstawny, 

5) Szymon Krupa. 

 

Do Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu zgłosili się radni: 

1) Czesława Książek, 

2) Aleksandra Fedynicz-Komosa, 

3) Jakub Rącz, 

4) Wojciech Kochański, 

5) Iwona Szymańska, 

6) Łukasz Baran. 
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W związku ze zgłoszeniem większej liczby niż ustalona przewodniczący poddał zgłoszone 

kandydatury pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

1) za kandydaturą Czesławy Książek opowiedziało się 21 radnych, 

2) za kandydaturą Aleksandry Fedynicz-Komosy opowiedziało się 21 radnych, 

3) za kandydaturą Jakuba Rącza opowiedziało się 10 radnych, 

4) za kandydaturą Wojciech Kochańskiego opowiedziało się 12 radnych, 

5) za kandydaturą Iwony Szymańskiej opowiedziało się 20 radnych, 

6) za kandydaturą Łukasza Barana opowiedziało się 21 radnych.  

Skład osobowy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu ustalony w wyniku głosowania: 

1) Czesława Książek, 

2) Aleksandra Fedynicz-Komosa, 

3) Wojciech Kochański, 

4) Iwona Szymańska, 

5) Łukasz Baran. 

 

Do Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu zgłosili się radni: 

1) Zbigniew Adamczyk, 

2) Danuta Rechnia, 

3) Bożena Molak, 

4) Łukasz Baran. 

Przewodniczący w związku z jednym wolnym miejscem zapytał, czy są jeszcze chętni radni do 

pracy w komisji. 

Kandydatur nie zgłoszono. 

Następnie przewodniczący przystąpił do odczytania projektu uchwały, po czym zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie określenia liczby członków i składów 

osobowych 4 komisji stałych.  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Danuta Rechnia, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Piotr Walczak, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr II/5/2018 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się komisji. 

Po wznowieniu obrad przystąpił do kolejnego punktu obrad. 

 

Punkt 4 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że zgodnie z § 4 ust. 3 załącznika nr 3 

do statutu Gminy Góra Kalwaria w skład komisji rewizyjnej może wchodzić od 3 do 7 członków. 

Wobec czego zaproponował, aby komisja składała się z 3 członków.  
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Następnie zapytał, czy są inne propozycje. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa wnioskowała, aby komisja liczyła 7 członków.    

Radny Jakub Rącz zgłosił, aby komisja liczyła 5 członków.  

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa w związku z wnioskiem radnego Jakuba Rącza wycofała 

zgłoszony wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek radnego Jakuba Rącza pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

 za    9 

 przeciw  12  

 wstrzymało się    0 

Rada Miejska wniosek odrzuciła. 

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa wobec przeprowadzonego głosowania, poinformowała, że 

Klub Radnych „Bezpartyjni Naszej Gminy” wycofuje się z wystawienia przedstawiciela klubu do 

komisji rewizyjnej. Uzasadnieniem decyzji klubu jest naruszenie zasad, dobrego obyczaju 

oraz zdrowego rozsądku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wrócił uwagę, że każdy z klubów ma obowiązek zgłoszenia 

swojego przedstawiciela do komisji rewizyjnej oraz do komisji skarg, wniosków i petycji.  

Radny Zenon Nadstawny w związku z ograniczeniem ilościowym składów komisji zapytał, co 

z radymi, którzy nie zostali powołani do żadnej komisji. 

Radny Piotr Walczak przypomniał, że w dalszym ciągu jest wakat w komisji rolnictwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że propozycja ustalenia 3 członków 

komisji rewizyjnej wynika z praktyki poprzedniej kadencji. 

Radny Zenon Nadstawny odpowiedział, że w poprzednich kadencjach komisja rewizyjna liczyła 3 

osoby, w związku z brakiem chętnych do pracy w tej komisji. Nie było również problemu, jaki 

jest obecnie, że radni zgłaszają chęć pracy w komisji i są odrzuceni. Dodał, że obecnie więcej 

radnych jest chętnych do pracy w komisji rewizyjnej, a w związku z ograniczeniem składu 

uniemożliwia się im pracę. 

Radny Piotr Walczak ponownie odniósł się do słów przedmówcy. Kontynuując w imieniu Klubu 

Radnych „Razem zmienimy Górę” zgłosił do komisji rewizyjnej kandydaturę radnej Danuty 

Rechni. 

Radny Zenon Nadstawny udzielił odpowiedzi radnemu Piotrowi Walczakowi. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa zwróciła uwagę, że obowiązkiem przewodniczącego rady 

jest zapewnienie pracy każdemu radnemu.  

Przewodniczący Jan Rokita odpowiedział, że nie ma mocy prawnej, aby zakazać jednej osobie 

zgłaszania akcesu do pracy w dwóch komisjach i nie ma umocowania prawnego, aby zakazać 

głosowania w przypadku, gdy do komisji zgłosiło się więcej osób niż wynika to z ustalonego 

składu osobowego. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa ad vocem zwróciła uwagę, że nie widzi możliwości, aby 

każdy radny mógł pełnić swoje obowiązki należycie. W dalszej wypowiedzi podtrzymała 

decyzję o niezgłaszaniu przedstawiciela klubu do komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący Jan Rokita wobec powyższego prosił o opinię prawną, czy może odbyć się 

głosowanie nad projektem uchwały, czy głosowanie należy odłożyć. 

Mecenas Edyta Zielonka proponowała odłożenie głosowania. 

Radny Piotr Walczak zgłosił wniosek o przerwę w celu spotkania się przewodniczących 

wszystkich klubów i podjęcia próby wypracowania kompromisu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie nad wnioskiem radnego Piotra 

Walczaka. 
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Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

 za   18 

 przeciw   0  

 wstrzymało się    3 

Przewodniczący Jan Rokita ogłosił przerwę. 

Po wznowieniu przez przewodniczącego obrad radny Piotr Walczak poinformował, że kluby nie 

doszły do porozumienia. Po przedstawieniu stanowisk klubów, aby skład komisji liczył 

odpowiednio 7, 5 i 3 osób poinformował, że będzie wnioskował o przegłosowanie każdej 

propozycji. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa nie zgodziła się z wypowiedzią przedmówcy w zakresie 

stanowiska Klubu „Bezpartyjni Naszej Gminy”. Podtrzymała wniosek, aby komisja rewizyjna 

liczyła 5 osób.  

Radny Piotr Walczak przeprosił i wnioskował o przegłosowanie propozycji 3 i 5 osób.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie w sprawie ustalenia 5 osobowego 

składu komisji rewizyjnej. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

 za    9 

 przeciw  10  

 wstrzymało się    2 

Rada Miejska wniosek odrzuciła. 

Wobec przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita stwierdził, że 

komisja rewizyjna będzie się składała z 3 osób.  

Radny Jakub Rącz ad vocem uważał, że nie należy popełniać błędów poprzedniej kadencji. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa w związku z przeprowadzonym głosowaniem, 

poinformowała, że Klub Radnych „Bezpartyjni Naszej Gminy” nie zgłasza swojego kandydata do 

komisji rewizyjnej. W ocenie radnej powołanie komisji rewizyjnej bez przedstawiciela klubu 

będzie niezgodne z prawem.   

Radny Zenon Nadstawny zapytał przewodniczącego jak zabezpieczy pracę osobom, które nie 

zakwalifikowały się do żadnej komisji.  

Przewodniczący Jan Rokita odnosząc się do powyższego poinformował o ewentualnej możliwości 

rozszerzenia składu komisji. Następnie prosił o opinię prawną w tym zakresie. 

Mecenas Edyta Zielonka poinformowała, że uchwała została podjęta. W momencie, kiedy radny, 

który nie został wybrany do komisji zgłosi do przewodniczącego swój akces, na kolejnej sesji rada 

będzie mogła dokonać reasumpcji podjętej dziś uchwały.  

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa odnosząc się do wypowiedzi przewodniczącego zwróciła 

uwagę, że powołanie radnych do komisji jest bardzo ważną kwestią. 

Radny Zenon Nadstawny ponownie nadmienił, że obowiązkiem przewodniczącego jest 

zapewnienie pracy w komisji każdemu radnemu.    

Przewodniczący Jan Rokita odpowiedział, że głosowania już się odbyły. 

Radny Zenon Nadstawny ad vocem podkreślił, że jedna osoba została usunięta z komisji 

gospodarki komunalnej i porządku publicznego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Molak odnosząc się do dyskusji przyznała, że do komisji 

gospodarki komunalnej i porządku publicznego nie została przegłosowana jedna osoba z Klubu 

„Bezpartyjni Naszej Gminy”. Wskazała przy tym, że wolne miejsce w komisji rolnictwa świadczy 

o tym, że klub nie miał ochoty wystawić swojego kandydata. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa odnosząc się do słów przewodniczącego oraz 

wiceprzewodniczącej rady zwróciła uwagę, że o tym, iż przewodniczący ma zapewnić warunki do 

sprawowania mandatu wszystkim radnym mówiła przed podjęciem uchwały. Podkreśliła, że 
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komisja rewizyjna ma sprawować funkcje kontrolne.  

Przewodniczący Jan Rokita zwrócił uwagę, że wniosek o ustalenie trzyosobowego składu komisji 

przegłosowała rada.  

Radna Danuta Rechnia odnosząc się do powyższej dyskusji zaproponowała oddanie swojego 

miejsca w komisji rolnictwa.  

Radny Zenon Nadstawny ad vocem zwrócił uwagę, że do komisji finansów zgłoszono 

maksymalną ilość osób. Do komisji oświaty i gospodarki zgłoszono po 6 osób, w obu komisjach 

jedna osoba została odrzucona. Wobec czego na jeden wakat w komisji rolnictwa dalej przypadają 

4 nieobsadzone osoby. 

Radna Danuta Rechnia ad vocem podtrzymała chęć zwolnienia miejsca w komisji rolnictwa. 

Zwracając jedocześnie uwagę na obowiązek desygnowania do komisji rewizyjnej przedstawiciela 

klubu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Molak w odniesieniu do zaistniałej sytuacji proponowała, aby 

każdy klub zgłosił jednego przedstawiciela do komisji rewizyjnej, aby rada mogła pracować. 

Radny Jakub Rącz odnosząc się do propozycji radnej Danuty Rechni stał na stanowisku, że nie 

można zmuszać radnego do pracy w komisji, w której nie czuje się kompetentny. 

Radny Zenon Nadstawny ponownie odniósł się do propozycji radnej Danuty Rechni.  

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa poruszyła dwie kwestie. Pierwsza to zapewnienie radnemu 

możliwości pracy w komisji, druga to powołanie składu komisji rewizyjnej, komisji kontrolującej. 

W opinii radnej komisja rewizyjna powinna być w rękach opozycji.   

Przewodniczący Jan Rokita zamknął dyskusję i przystąpił do odczytania projektu uchwały. 

Po odczytaniu składu komisji rewizyjnej radny Jakub Rącz poinformował, że wycofuje swoją 

kandydaturę z komisji. 

Przewodniczący Jan Rokita po zasięgnięciu opinii prawnej poinformował radnego, że wycofanie 

kandydatury nie jest możliwe.  

Radny Jakub Rącz odpowiedział, że ustnie nie zgłaszał swojej kandydatury. 

Mecenas Edyta Zielonka wyjaśniła, że radny jest obowiązany do pracy w komisji, do której został 

wybrany lub desygnowany przez radę nawet, jeśli nie wyraził takiej zgody.  

Radni Jakub Rącz i Zenon Nadstawny zwrócili uwagę, że to kluby wskazują swoich 

przedstawicieli do komisji rewizyjnej. 

Mecenas Edyta Zielonka podtrzymała swoje stanowisko.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił krótką przerwę w obradach. 

Po wznowieniu obrad radny Jakub Rącz zawnioskował, aby skład komisji rewizyjnej liczył 6 

osób, tj. po dwóch przedstawicieli z każdego klubu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie w sprawie ustalenia 6 osobowego 

składu komisji rewizyjnej. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

 za    9 

 przeciw  11  

 wstrzymało się    1 

Rada Miejska wniosek odrzuciła. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa mając na względzie wyniki głosowania i rozmowy 

przeprowadzone w trakcie przerwy wskazała na brak konsekwencji.  

Radny Piotr Walczak ad vocem poinformował, że propozycja nie uzyskała akceptacji klubu, co 

zostało wyrażone w przeprowadzonym głosowaniu. W związku z powyższym proponował 

powołanie trzyosobowego składu komisji rewizyjnej, natomiast jeśli nie uda się powołać dziś 

komisji, jej powołanie będzie przedmiotem kolejnego posiedzenia rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita prosił przewodniczących klubów o zgłaszanie 

kandydatów do komisji rewizyjnej. 
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Radny Jakub Rącz poinformował, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” nie zgłasza 

kandydata do komisji rewizyjnej. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że Klub Radnych „Bezpartyjni Naszej 

Gminy” nie zgłasza kandydata do komisji rewizyjnej. 

Radny Piotr Walczak poinformował, że Klub Radnych „Razem zmienimy Górę” zgłasza 

kandydaturę radnej Danuty Rechni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa odnosząc się do odczytanego jednoosobowego składu 

komisji rewizyjnej poddała w wątpliwość działanie komisji. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Danuta Rechnia, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Piotr Walczak, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Punkt 5 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że zgodnie z § 3 ust. 3 załącznika nr 3a 

statutu Gminy Góra Kalwaria w skład komisji skarg wniosków i petycji może wchodzić od 3 do 7 

członków. Zaoponował, aby komisja składała się z 3 członków.  

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa zgłosiła wniosek, aby komisja składała się z 5 osób.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie w sprawie ustalenia 5 osobowego 

składu komisji skarg wniosków i petycji. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 

 za    7 

 przeciw  10  

 wstrzymało się    4 

Rada Miejska wniosek odrzuciła. 

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa wnioskowała o przerwę. 

Radny Zenon Nadstawny prosił o przedstawienie kompetencji komisji oraz wyjaśnienie, w jakim 

trybie będzie zwoływana. 

Mecenas Edyta Zielonka wyjaśniła, że komisja jest powoływana w celu rozpatrywania skarg, 

wniosków i petycji, więc ma charakter doraźny.  

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. Po wznowieniu obrad prosił przewodniczących klubów 

o zgłaszanie kandydatów do komisji skarg, wniosków i petycji. 
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Radny Jakub Rącz poinformował, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” do komisji skarg, 

wniosków i petycji wskazał Jakuba Rącza. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że Klub Radnych „Bezpartyjni Naszej 

Gminy” wskazał Andrzeja Posiewkę. 

Radny Piotr Walczak poinformował, że Klub Radnych „Razem zmienimy Górę” zgłasza 

kandydaturę radnej Beaty Mika. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Danuta Rechnia, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Piotr Walczak, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr II/6/2018 

 

Przewodniczący ogłosił krótką przerwę w celu ukonstytuowania się komisji skarg, wniosków 

i petycji. Po wznowieniu obrad przystąpił do kolejnego punktu obrad. 

 

Punkt 6 - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Punkt nie był procedowany z uwagi na niepodjęcie uchwały w sprawie powalania komisji 

rewizyjnej.  

 

Punkt 7 - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały.  

Uwag indywidualnych do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Danuta Rechnia, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Piotr Walczak, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 
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PRZECIW (1) 

Jan Rokita 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr II/7/2018 

 

Punkt 8 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu osobowego Komisji 

Prezydialnej. 

Mecenas Edyta Zielonka przedstawiła opinię w sprawie głosowania projektu uchwały w związku 

z punktem 6 porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita ogłosił krótką przerwę w celu przygotowania 

uchwały. Po wznowieniu obrad odczytał treść uchwały, po czy zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia liczby członków i składu 

osobowego Komisji Prezydialnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Szymon Krupa, Czesława 

Książek, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Tomasz Ura, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (11) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Beata Mika, 

Bożena Molak, Danuta Rechnia, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Piotr Walczak, Urszula 

Wroniewicz 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Punkt 9 - Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały.  

Uwag indywidualnych do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Danuta Rechnia, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Piotr Walczak, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr II/8/2018 
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Punkt 10 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych 

położonych w Górze Kalwarii, stanowiących własność Gminy Góra Kalwaria, na rzecz 

dotychczasowych najemców. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poprosił pracownika urzędu o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Pani Danuta Sosińska pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej wyjaśniała, że uchwała 

dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokali użytkowych, będących 

własnością Gminy Góra Kalwaria, na rzecz dotychczasowych najemców, na okres do 3 lat, 

położonych w Górze Kalwarii: 

-przy ulicy 3 Maja 3 (usługi fryzjerskie damskie); 

-przy ulicy 3 Maja 3 (przedsiębiorstwo geodezyjne); 

-przy ulicy Pijarskiej 40 (Ośrodek Kultury); 

-przy ulicy Ratuszowej (punkt kasowy w ratuszu).  

Uwag indywidualnych do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali 

użytkowych położonych w Górze Kalwarii, stanowiących własność Gminy Góra Kalwaria, 

na rzecz dotychczasowych najemców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Danuta Rechnia, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Piotr Walczak, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr II/9/2018 

 

Punkt 11 - Zamknięcie II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 1900 

zamknął II sesję Rady Miejskiej.  

 

 

                                                                                         Posiedzeniu przewodniczył:  

                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                         Jan Rokita 

Protokół sporządziła:  

Urszula Kuranowska 

 

 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji rady, dostępne: 

https://www.youtube.com/watch?v=aPVa02ef-Yw 

https://www.youtube.com/watch?v=aPVa02ef-Yw

